
Dz-05.0021.1.44.2019 

Protokół nr 44/2019 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy V Krowodrza  

w dniu 2 października 2019 r. 
 
 

Posiedzenie Zarządu Dzielnicy V Krowodrza odbyło się w dniu 02.10.2019 r. w godz. 8.15 –

9.30 w siedzibie Rady Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

Obecni wg listy stanowiącej Zał. nr 1 niniejszego protokołu.  

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przedstawił proponowany porządek obrad – Zał. nr 2 niniejszego Protokołu: 
 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie uchwały ws. delegowania członków Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Oświadczenia. Komunikaty. 

5. Zakończenie posiedzenia. 
 

Ad 1. Proponowany porządek obrad.  

Prowadzący przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad – przyjęto – za: jednogłośnie, w obecności 3 członków. 

 

Ad 2. Przyjęcie uchwały ws. delegowania członków Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Przyjęto projekt uchwały w sprawie delegowania członków Rady: 

 1/ Tomasza Friedigera i Annę Pojałowską do udziału w komisji odbioru zadnia: montaż  

siłowni zewnętrznej, wykonanie schodów i chodnika przy ul. Królewskiej, która 

odbędzie się w dniu 7 października  2019 r. o godz. 8.30. 
 

2/ Agnieszkę Wantuch do udziału w komisji oględzin drzew i krzewów wnioskowanych 

do wycięcia przy ul. Kazimierza Wielkiego 140, która odbędą się w dniu 

7 października 2019 r. od godz. 9.00. 
 

3/ Stanisława Wilka do udziału w komisji oględzin drzewa wnioskowanego do wycięcia 

przy ul. Zakątek 5 , która odbędą się w dniu 14 października 2019 r. od godz. 14.00. 
 

4/  Przemysława Łukasika i Łukasza Mańczyka   do udziału w komisji oględzin drzewa 

wnioskowanego do wycięcia przy Al. Kijowskiej 16, która odbędą się w dniu 14 

października 2019 r. od godz. 10.30. 
 

Przyjęto – za: jednogłośnie, w obecności 3 członków. 

Uchwała nr 47/2019 – zał. nr 3 
 

Ad 3. Sprawy bieżące. 

1. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Rady Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2019 ; pozostałe środki z przetargu na druk gazetki przenosi się 

na druk „Spacerownika po Krowodrzy „– cz.2- za – jednogłośnie. 

2. Omówiono sprawę spotkania organizowanego przez Zarząd Dróg Miasta Krakowa  

dniu 17 października ws. przebudowy Placu Inwalidów. W spotkaniu udział weźmie 

Zarząd Dzielnicy prezentując stanowisko Rady w tej sprawie (uchwała z ostatniej 

sesji). 

3. Zapoznano się z bieżącą pocztą i zadekretowano do komisji problemowych. 

 



 

Ad.4. Oświadczenia. Komunikaty. 

   Brak komunikatów i oświadczeń.  
 

Ad 5. Zakończenie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadzący zamknął posiedzenie Zarządu o godz. 9.30. 

                 

   Przewodniczący  

                         Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 
 

                 Maciej Żmuda 

 

 

 

Protokołowała:  

Małgorzata Ambrozik 


